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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 07.02.2024, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

 

Saksliste   

1. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt innspill til Eventuelt 
2. Ståa v/rektor 
3. Status fra gruppene 
4. Eventuelt 
5. Arbeidsgrupper individuelt arbeid 

Referat: 

1) Innkalling og saksliste ble godkjent: Innspill til eventuelt - Ny sak til tema/ungdom – kåringer på ungdomsball.  
2) «Ståa» v/rektor 

a. Det mest nærliggende – Brøyting: Gjøres av Bergen bydrift. I 2023 sendte skolen 8 avvik og 16klager. 
Avtale forsøkt avsluttet 2023-24, bundet til kontrakt. Ønskelig med lokal brøyteavtale for raskere 
håndtering. Foresatte kan klage på kommunens hjemmesider v/manglende eller mangelfull brøyting. 
Skaper farlig trafikksituasjon.  
Innspill fra deltaker; Kanskej FAU kan tipse BA/BT om kommunens sviktende gjennomføring av dette 
oppdraget i både skole og barnehage? Fare for liv og helse flere ganger.  

b. Helseverngodkjenning:  
i. BMX og basketbane fjernet fra mangler på godkjenninga. Kirkevoll basket har søkt Gjensidige 

om støtte for å få bygd basketbane. 
ii. Resterende punkter fremdels til utbedring, men flere ting er satt av midler til og sendt lovnad 

om utbedring. Solskjerming og tiltak for inneklima til utredning, men blant annet ny 
mat&helse-sal satt av midler til utbedring.  

c. Elevundersøkelse – et innblikk 
Skolen er glad for at FAU lager foreldrekveld – svært positivt. Hvordan få med flest mulig? Rektor 
gjennomgikk en del rundt utsagn fra ungdom på en undersøkelse om «hva føler ungdommene det er 
greit å si ifra om?» (Snitching). Ca 150 elever fra Kirkevoll hadde deltatt i undersøkelse blant 500 
ungdom i Fana/ytrebygda.  
Undersøkelsen gjennomgått med 8.trinn.  

d. Innspill fra deltaker: Julegrudstjeneste – hva gjør vi med den? Det er forankret i den nye læreplanen 
at det ikke skal være forkynnende undervisning. Flere skoler har valgt å ha religions-nøytral 
juleavslutning på skolen for inklusjon. Flere trinn/elever medvirker; hvilken medvirkning skal elevene 
ha om det fortsetter? Rektor ønsker et «råd» fra FAU. Dette settes opp som punkt FAU-møte i Mars 
2024.  

3) Status Gruppene: 
a. Bygg og uteområder: 

i. Klokkene er levert til skolen og betalt. Ny vedlikeholdstekniker på skolen som kan ha 
kapasitet til å montere de. Om ikke, er det ønskelig at to-tre fra FAU kan komme å hjelpe til 
med montering. FAU er klar til å mobilisere ved behov. 

ii. Dugnad er planlagt 25.april – koordinert med skolen og det er etterspurt ønsker til dugnads-
oppgaver. 

iii. BMX-banen – Arne Ingebrigtsen søkt midler til å bygge basketbane der. Undersøkelser 
elevrådet har gjort så langt viser at mange av ungdommene ønsker 

b. Trafikk og skolevei:  
i. Forslag til kiss’n ride er sendt – forventer å høre noe snart. Lang behandlingstid (20-24uker) 

ii. Krysset Titlestadvn/Kvernabekkvn mottatt svar på bekymringsmelding vedrørende manglende 
overgangsfelt. Svar;  
[…] På denne delen av Titlestadvegen er fartsgrensa 30 km/t supplert med fartsdempande 
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tiltak i form av fartshumpar. Det passerer i snitt ca. 2800 køyretøy pr. døgn pr. år (ÅDT). 
Kryssområdet er noko utflytande, og i dagens situasjon er det i mindre grad tilrettelagt for 
gåande som skal krysse over Kvernabekkvegen. I gjeldande reguleringsplan FANA. GNR 90 BNR 
6 OG GNR 96 BNR 74, SØRE TITLESTAD plan-id 4601_9130000 vedtatt 31.5.1999 er det vist 
ombygging/oppstramming av krysset og tilrettelegging for kryssing. Det er i dagens situasjon 
ikkje prioritert eller sett av midlar til betre tilrettelegging for mjuke trafikantar eller 
oppstramming av kryssområdet slik reguleringsplanen viser. Me registrerer dykkar innspel for 
vidare vurdering. Evt. aktuelle tiltak vil bli vurdert opp mot øvrige tiltak på fylkesvegnettet.»  

iii. Innspill fra deltaker i møtet vedrørende skoleskyss; elever som skal mot krokeide må gå 
10minutter før skolen slutter, må ellers vente 60minutter til neste buss. Skolebuss går ikke 
tirsdager. Rutebuss. 99 skolerute. Det samme gjelder Hordnes. Rektor tar saken med seg og 
tar det opp med skolerute-ansvarlig.  

c. Aktivitet: 
i. Fullt fokus på minidisco. Det legges opp lavterskel med baking og medbrakt slik at det skal 

være gratis for alle å delta. 21 og 22.februar. dagene fordeles på 6/7trinn og 4/5trinn.  
d. Natteravn: 

i. Hatt verve-skriv på Vigilo i januar. Noen nye Natteravner kommet inn. Håper å rekruttere 
flere 22.februar på arrangementet til tema/ungdoms-gruppen.  

e. Tema/Ungdom: 
i. 22.februar kl 19-21 foreldrekveld m/politi, utekontakten, skole og natteravner. Jobber for 

skole og nærmiljø → Hvordan styrke dette – hva gjør vi som bygd, ikke bare skole-hjem? 
Dialog-møte. Forespurt lokaler i bjarghallen, gymsal opptatt.  

ii. Ny sak: kåringer på ungdomsballene → dempe kjøpepress/popularitetspress, arena for 
mobbing. FAU + elevråd oppretter dialog.  

f. Skole-Hjem:  
i. Ingen representanter til stede. Under «eventuelt» kom to nye saker som ble tildelt denne 

gruppen: 
ii. Kommunikasjonsplatform: Hvilke alternativ finnes utenom facebook som 

kommunikasjonskanal for foresatte? kan FAU undersøke muligheten for å få ta i bruk Vigilo 
som plattform for klasser og FAU? Eller spond? 

iii. Ny bjarg-hall: kan gruppen ta kontakt/lage et skriv til Bjarg ift om det er noen planer om 
fremtidig ungdomsklubb i fremtiden med nytt bygg og nye muligheter? Innspill er også at de 
kan godt utfordre lagunen/McDonalds til å være sponsorer av noe slikt tilbud konkret, for å 
unngå farting ned til lagunen. Vinn-vinn.  

g. Økonomi: 
i. Klokkene er betalt og gjort opp for. 

ii. En søknad fra aktivitetsgruppen til skoledisco er godkjent – utgifter opp til 2500kr. De kjøper 
det de trenger og leverer kvitteringer for refusjon.  

iii. En faktura fra 2022 utestående fra Bunnpris – FAUleder tar kontakt for å ordne opp.  
iv. Spm ift 17.mai og støtte – sendt informasjon om hvordan tidligere komitèer har gjort dette.  

4) Eventuelt: Se punkt under status gruppene – skole/hjem, trafikk og tema/ungdom. 

Neste FAU møte er det Trafikk og skolevei-gruppen som tar med kaffe og noe snacks. 

Fellesmøte ble avsluttet ca kl 20:30 og gruppene arbeidet til kl. 21:00. Gruppene oppfordres til å samarbeide mellom 

møter. Neste FAU-møte er onsdag 6.mars  

Tilstede: 22 av 27 
Forfall meldt: 5 av 27 
Referent: Åshild Hansen-Bjørnevoll 


